
Styremøte 9.12.23

Tilstede: Heidi Price, Trude Johansen, Siri M Follaug, Nina Hedvig Eriksen

Kort styremøte i forbindelse med lagerrydding i drammen.

1) Stangehallen.
Trude ringer Royal Canin for å høre om de kan sponse oss. De har vært vanskelig å
få kontakt med, men vi håper på positivt svar.
Vi bestiller varm lunsj til dommerne i 2024, catering.
Kiosk, hvem tar ansvar for planlegging? Vi legger ut henvendelse på “stangehallen
backstage” om noen har erfaring fra catering/matlaging i større skala, og kunne
tenke seg å ta ansvar for kiosken under utstillingen.
I 2024 må vi ikke bare tenke pris, men også tid. fks.kjøpe ferdigskivet ost til toast
osv. Siri tar ansvar for innkjøp og oppsett.
I februar 2024 møtes arrangører og eventuelt frivillige for ett “Kickoffmøte” på hamar.

2) Innkommende e-post fra Finsk Dalmatiner Klubb

Finsk Dalmatiner Klubb fremmer et forslag til en ny tradisjon, nemlig å arrangere en
Nordisk Dalmatiner Spesialutstilling annethvert år, roterende mellom de nordiske
landene. Utstillingen vil kalles “Nordic Dalmatian Specialty show” og inkludere
uoffisielle titler.

Hensikten med dette er å styrke båndene mellom de nordiske landene enda mer og
forhåpentligvis tiltrekke flere deltakere fra utlandet til spesialutstillingen. Dette krever
langsiktig forpliktelse fra alle raseklubbene, da hvert land vil være vertskap omtrent
hvert åttende år.

Hvis ideen og konseptet godkjennes av de forskjellige klubbene, foreslår de å ta den
første arrangørrollen i forbindelse med World Dog Show 2025 i Helsinki (dette krever
en separat beslutning fra styret deres).

Styret i Norsk Dalmatiner Klubb stiller seg positive til å være med på en slik ordning.
Nina sender ett svar der vi takker ja til å være med.


